
POROČILO RAVNATELJA ZA SEJO SVETA OŠ VIČ – JUNIJ 2024 

 

PREDVIDENO ŠTEVILO UČENCEV V ŠOLSKEM LETU 2024/2025  

Trenutno predvideno število učencev v naslednjem šolskem letu je 1060. Prostorske stiske 

glede prostorov ne bo, saj bomo uporabili vse razpoložljive prostore, tudi sedanje začasne. 

Predvidevamo, da na Abramovi ostaja sedem oddelkov od 1. do 3. razreda. V naslednjem 

šolskem letu na Abramovi ostane 2. C. 

Lahko pa se zgodi, odvisno od števila vpisov prvošolcev na Tržaško, da bodo na Abramovi 3 

oddelki 1. razreda in 1 oddelke na Tržaški. V tem primeri bodo vsi oddelki 3. razreda na Tržaški. 

 

VZGOJNA PROBLEMATIKA  

Skozi vzgojno izobraževalni proces redno spremljamo pojave vzgojne problematike, manjše 

spore rešujemo sproti. Učitelji se v okviru razrednih ur redno pogovarjajo z učenci, svetovalna 

služba zaznane težave rešuje sproti. V tem šolskem letu je bilo do 24. 5. 2024 izrečenih  51 

vzgojnih opominov. 

 

DELOVNI ZVEZKI IN OSTALA UČNA GRADIVA  

V šolskem letu 2024/25 bo skupna nabavna cena delovnih zvezkov in ostalih učnih gradiv od 

4. do 9. razreda 451,00 EUR, kar pomeni, da je nižja za 19,20 EUR kot v letošnjem šolskem 

letu. 

 

TABORI, DNEVI DEJAVNOSTI, PLAVALNI TEČAJI  

Učenci od 4. do 9. razreda Osnovne šole Vič, ki so bili prepoznani za nadarjene so uživali na 

tridnevnem taboru za nadarjene v mesecu maju 2024, v CŠOD, dom Jurček v Kočevju. Izvedeni 

so bili vsi dnevi dejavnosti, ki so bili predvideni po LDN, razen dveh športnih dni, ki bosta 

izpeljana do konca pouka. Uspešno pa so bile izpeljane tudi letna in zimska šola naravi in vsi 

ostali tabori za učence. V teku je še tabor za učence sedmega razreda. Prav tako smo realizirali 

prilagajanje na vodo za učence prvega razreda in plavalni tečaj za tretji razred. 

 

PREDVIDENA DELA MED POLETNIMI ŠOLSKIMI POČITNICAMI  

Med letošnjimi bomo prebelili učilnice na obeh šolah in uredili okolico okoli šole. Na Tržaški 

se bo uredila streha na nova garderobi za učence. Prav tako se bo nadaljeval naslednja faza za 

prezračevanje in pohlajevanje učilnic. S sredstvi MOL-a pa smo že popravili oziroma zamenjali 

senčila v vseh razredih. 



 

Pripravil: Sašo Vlah, ravnatelj 

Ljubljana, 24. 5. 2024 

 

Predlog sklepa: Svet staršev OŠ Vič se je seznanil s poročilom ravnatelja. 


